
ZAPISNIK 

 

Sa sjednice 4/17 Izvršnog odbora održane  28. ožujka 2017. god. u prostorijama HKS-a, Trg Krešimira 

Ćosića 11.  Sjednica je počela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr.,  glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gosp. 

Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Boško Milivojević, gosp. Mladen Brezić, gđa. Dinka 

Kovačević, gosp. Milan Horvat, gosp. Domagoj Katić i gosp. Domagoj Kindl te gosp. Alan Andabaka 

predsjednik Balkanske konferencije 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne te čestitao novim članovima IO-a na imenovanju. Također gosp. 

Preost čestitao je gosp. Andabaki na imenovanju na mjesto predsjednika Balkanske konjičke 

konferencije te istaknuo kako je to velika čast za savez. 

Gosp. Preost predložio slijedeći: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

2. Stanje raspoloživosti sudačkog kadra i problemi – izlaže gosp. Brezić 

3. Usvajanje Pravilnika za konjički višeboj 

4. Organizacija Balkanskog prvenstva u dresurnom jahanju 2017.god. – izlaže gosp. Horvat 

5. Razno. 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

AD 2 

Gosp. Preost zamolio je gosp. Brezića da iznese informacije vezane za Odbor sudaca. 

Gosp. Brezić zahvalio je predsjedniku te obavijestio prisutne da je temeljem popisa sudaca stanje 

slijedeće: 

Prepone – 20 sudaca, od čega 3 FEI3* suca, 1 FEI2* sudac, 1 FEI1* steward i 1 FEI2* steward. 

Dresura – 11 sudaca, od čega 1 FEI sudac za para equestrian. Prosjek godina je 45 te je stanje 

zadovoljavajuće. 

Zaprege – 10 sudaca od ćega 1 FEI2* sudac. Prosjek godina je 56 te je stanje zadovoljavajuće. 



Daljinsko jahanje – 12 sudaca od čega većina nije aktivna. Prosjek godina je 53 te je stanje 

zadovoljavajuće. 

Gosp. Gagro rekao je da treba pronaći način da se mladi ljudi motiviraju za suđenje. 

Gosp. Katić rekao je kako u zaprežnoj disciplini ne vidi mlađe ljude u sudačkom vijeću već starije 

vozače koji prestaju biti natjecateljski aktivni. 

Gosp. Preost rekao je da treba pratiti kvalitetu suđenja te na kraju sezone napravit analizu. 

 

AD 3 

Pravilnik za disciplinu konjički višeboj-eventing je jednoglasno usvojen. 

 

AD 4 

Gosp. Preost zamolio je gosp. Horvata da podnese izvještaj vezan za organizaciju BP u dresurnom 

jahanju 2017.god. u Zagrebu. 

Gosp. Horvat obavijestio je prisutne da su pripreme u tijeku i da sve ide po planu. 

 

AD 5 

5.1. Predložen je Odbor za konjički višeboj u slijedećem sastavu: 
Boško Milivojević, predsjednik te članovi Milan Horvat, Emilia Džambo, Ivan Canjuga i 
Dragomir Jurjević. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

5.2. Prijedlog Općeg Pravilnika je usklađen te jednoglasno usvojen. 
5.3. Na usvajanje su predloženi Pravilnik za daljinsko jahanje, Pravilnik za preponsko jahanje, 

Pravilnik za dresurno jahanje i Pravilnik za zaprege. Pravilnici su usklađeni te jednoglasno 
usvojeni 

5.4. Gosp. Gagro rekao je da se treba strogo pridržavati roka prijava te da se iznos naplaćen od 
zakašnjelih prijava uplaćuje na račun HKS-a po završetku natjecanja. 

5.5. Odlučeno je da gosp. Katić ide na sastanak Dunav Aple Adria. 
5.6. Gosp. Gagro rekao je da web HKS-a uvijek mora biti ažuran te da je odgovornost Odbora po 

disciplinama i stručnih odbora da kontroliraju i ažuriraju podatke na web-u. 
5.7. Mole se svi predjednici odbora da potiču mlade i nove jahače da sudjeluju na utakmicama za 

licence kategorije 0. 
5.8. Gosp. Andabaka obavijestio je prisutne da od 01.01.2018.god. sva Balkanska prvenstva ulaze 

pod ingerenciju EEF-a. BP u dresuri 2017.god. održati će se još pod ingerencijom FEI-a. 
Određene grupe ljudi radit će Pravilnike po disciplinama.  

 

Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda gosp. Preost zahvalio je prisutnima te ih obavijestio 

da će iduća sjednica IO-a biti održana van Zagreba a o čemu će biti na vrijeme obavješteni. 

Sjednica je završila u 18.15 sati. 


